
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 27. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 215
Hvilke gevinster har der været for de danske universiteter i forhold til de SEA-
ejede bygninger, siden universiteternes bygninger er kommet under Klima-,
Energi- og Bygningsministeriet, og hvilke klimamæssige gevinster har der væ-
ret for bygningsmassen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Esben
Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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